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Protokoll nr 201 fört vid sammanträde med styrelsen för Strandhaga Koloniförening 

2023-10-07 i klubbstugan. 

 

Närvarande: Maria Fermvik, Ulf Petersson, Inga-Lill Nilsberth, Claes Svensson,  

Annica Ljungdahl, Anders Collbo och Kenneth Lundqvist. 

Frånvarande: ---- 

 

§ 1.   Sammanträdet öppnades. 

          Maria Fermvik hälsade alla välkomna. 

 

§ 2.   Dagordningen. 

          Utsänd dagordning godkändes. 

 

§ 3.   Föregående protokoll. 

          Protokoll 200 godkändes med en justering av § 4 Bedrägeriärendet. 

          En skrivelse har inkommit till styrelsen som behandlades på styrelsemötet med ett 

          beslut enl. protokoll 200. 

 

§ 4.   Rutiner för inkomna mail och skrivelse. 

          Vid genomgång med revisor Jan-Erik Gunnarsson som deltog på mötet betr.§4 framkom  

          att i protokollen skall i en § för inkomna skrivelser anges om att skrivelsen är behand- 

          lad eller skall tas upp på mötet för beslut.          

          Skrivelser som tas upp på mötet för beslut skall anges vid resp.§. 

          Inkomna skrivelser skickas ut till styrelsen och revisorerna i god tid innan styrelsemötet. 

 

§ 5.   Protokollens utformning och vad som skickas ut från styrelsen. 

          Informationskrivelser från styrelsenmöten skall tas med i utskicken av protokollen.  

 

§ 6.   Byggregler. 

          Kenneth Lundqvist och Maria Fermvik informerade om mötet med Halmstad kommun 

          betr.de nya byggreglerna och samtalen med enhetschefen Kajsa Sparrings. 

          Föreningen avvaktar en medlems överklagande till länsstyrelsen betr. ett nekande 

          startbesked av Halmstad kommun för en attefallstillbyggnad. 

          Byggregler som gäller tills vidare är att inga attefallstillbyggnader på Strandhaga är 

          tillåtna. 

 

§ 7.   Grindarna. 

          Beslutades att ta fram ett förslag på ny placering av grind vid Tylösandsvägen. 

          Beslutades att om grindarna vid Tylösandvägen och Schelevägen har dålig funktion 

          under vinterperioden så kommer dom att stå öppna. 
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§ 8.    Dansbanan. 

           Byte av golv på dansbanan har påbörjats och kommer att slutföras under våren 2024. 

           Bärande träreglar under golvet är i bra skick och behöver därför ej bytas. 

 

§ 9.    Möte med HEM. 

           Ulf Petersson har bokat ett möte med HEM betr. genomgång av nuvarande avtal. 

 

§ 10.  Plantering utmed Tylösandsvägen. 

           Beslutads att Inga-Lill Nilsberth tar fram ett förslag för nyplantering vid Tylösandsvägen 

           vid fällda träd. 

 

§ 11.  Erbjudande om begagnad mangel. 

           Föreningen fick till skänks en begagnad mangel från stugägare 89 Gun Hed. 

           Styrelsen tackar Gun Hed för denna fina gåva. 

 

§ 12.  Sopkärl för fallfrukt. 

           Skrivelse har inkommit om önskemål betr. sopkärl för fallfrukt. 

           Det beslutades att Ulf Petersson kolla med HEM om kostnader för hyra och tömning. 

           Beslut om sopkärl för fallfrukt tas upp på nästa föreningsstämma. 

 

§ 13.  Definition av helgboende  

           Skrivelse har inkommit om man kan bo mitt i veckan som helgboende. 

           Beslutades att man kan bo mellan helger i samma omfattning som helgboende för 

           samma avgift. 

 

§ 14.  Ekonomi. 

           Maria Fermvik och Ulf Petersson redovisade föreningens nuvarande ekonomi och inga 

           avvikelse noterades. 

           Fastighetsdeklarationen för föreningen är utförd. 

           Fakturor till medlemmar som normalt skickas ut under september kommer att skickas 

           ut under oktober månad. 

 

§ 15.  Nya medlemmar. 

           Inga nya medlemmar. 

 

§ 16.  Övriga frågor.  

a. Gatubelysningen. 

Byte av trasiga skymningsrelä på gatubelysningen kommer att utföras under 

oktober månad. 
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b. Klubbstugan. 

       Byte av låscylinder till ytterdörren på klubbstugan kommer att utföras snarast 

       möjligt. 

 

c. Lekstugan. 

Lekstugan är åtgärdad. 

 

d. Distribution av protokoll från styrelsemöte. 

Beslutades att protokoll från styrelsemöte ej kommer att anslås på  

anslagstavlorna i framtiden utan endast på föreningens hemsida. 

Detta gäller från och med protokoll nr 202. 

 

§ 17.  Nästa möte. 

           Lördagen den 9 december med början kl.11.00 Verona. 

 

§ 18.  Avslutning. 

           Maria Fermvik tackade och avslutade mötet. 
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